
Vragen die CDA aan GS stelt bij aangevraagde actualiteit: 

1. Het is waarschijnlijk lastig om nu al aanpassingen te doen aan de gebiedsprocessen naar 
aanleiding van dit adviesrapport van Remkes maar het wordt misschien ook lastig om nu 
gewoon door te gaan met de gebiedsprocessen. Hoe gaat GS hiermee om? 

2. Herkent GS de uitspraak van Remkes dat er een kloof is tussen stad en platteland en dat 
polarisatie het moeilijker maakt om uit de stikstofimpasse te komen. Welke inzet kunt u en 
wilt u plegen om die kloof tussen stad en platteland en de polarisatie in Noord-Holland te 
verkleinen? 

3. Kunt u in beeld brengen hoeveel industriële en hoeveel agrarische piekbelasters er zijn in 
Noord-Holland. Wij verzoeken u bij het beschikbaar stellen van de gegevens alleen de 
aantallen te benoemen en hun gezamenlijke uitstoot op de N2000 gebieden zonder dat er 
direct wordt verwezen naar specifieke bedrijven. 

4. Onlangs heeft Noord-Holland in het kader van versnellingsvoorstellen Stikstof van het Rijk 50 
miljoen ontvangen voor de opkoop van gronden. Op vragen van het CDA heeft GS 
aangegeven dat zij die 50 miljoen waarschijnlijk niet gaat inzetten omdat de voorwaarden 
niet passend zijn om stikstof te reduceren.  Is GS bereid bij het Rijk te pleiten voor aanpassing 
van de voorwaarden zodat deze 50 miljoen gebruikt kan worden voor het realiseren van 
oplossingen voor PAS melders en interimmers, waarvan Remkes ook aangeeft dat legaliseren 
van deze groep prioriteit moet krijgen. 

5. Wanneer kunnen wij een uitgebreide inhoudelijk reactie van GS verwachten op het rapport 
van Remkes? 


